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Välkommen till Teckenrapports voddserie, där vi i fyra delar diskuterar
fyra olika ämnen. Dagens ämne är: Döv teckenspråkstolk.

Idag  utbildar  fler  och  fler  döva  sig  till  teckenspråkstolkar.  Men  begreppet  döv
teckenspråkstolk är fortfarande relativt nytt och okänt. Vad gör egentligen en döv
teckenspråkstolk och varför är de så viktiga? Och hur klarar de egentligen av att
tolka, när de själva inte hör? Det pratar vi om idag.

Med  i  studion  finns  Mona  Riis,  döv  teckenspråkstolk  med  tilläggsutbildning  i
rättstolkning och psykiatri,  samt Sarah Remgren, dövblind tolkanvändare. Både
Mona  och  Sarah  utbildar  just  nu  blivande  döva  teckenspråkstolkar  och
dövblindtolkar. Diskussionen leds av Kenny Åkesson. Alla tre jobbar på Teckenbro.

Har  du  använt  en  döv  teckenspråkstolk?  Vad  tänker  du  kring  dagens  ämne?
Diskutera gärna med dina vänner, familjen eller någon annan och kommentera i
våra sociala medier.
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